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regering gegeven antwoorden 

2879 

Vragen van het lid Marcouch (PvdA) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het tekort aan wijkagenten (ingezonden 11 augustus 2014). 

Mededeling van Minister Opstelten (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
4 september 2014) 

Vraag 1
Kent u het bericht «Wijkagent in meeste delen land onzichtbaar»?1 

Vraag 2
Is het waar dat er «in het grootste deel van Nederland sprake is van een 
nijpend tekort aan wijkagenten»? Zo ja, hoe komt dat en op welke wijze heeft 
u de Tweede Kamer hiervan op de hoogte gesteld? Zo nee, wat is dan niet 
waar? 

Vraag 3
Hoeveel wijkagenten telt de Nationale Politie op dit moment en hoeveel 
zouden dat er volgens de wettelijke norm van 1 wijkagent op 5.000 inwoners 
moeten zijn? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat wijkagenten die de bewoners en hun problemen goed 
kennen van groot belang zijn voor de veiligheid en veiligheidsgevoelens in 
een wijk? Zo ja, heeft het aanstellen van wijkagenten dan de hoogste 
prioriteit? Zo nee, hoe zou u dan het belang van de wijkagent omschrijven? 

Vraag 5
Wanneer zal de wettelijke norm van 1 wijkagent op 5.000 inwoners voor het 
hele land zijn bereikt? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen het lid Marcouch (PvdA) van 
uw Kamer aan de Minister van Veiligheid en Justitie over het tekort aan 
wijkagenten (ingezonden 11 augustus 2014) niet binnen de gebruikelijke 

1 www.limburger.nl/article/20140809/ANPNIEUWS01/140808818
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termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde 
informatie is ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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